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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Süli János, tárca nélküli miniszter (a Paksi 
Atomerőmű két új blokkja tervezéséért, megépítéséért és üzembe helyezéséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kezdenek neki az alapozásnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóértesülések szerint az Ön apparátusa olyan szabályozást alkotna, ami lehetővé teszi, hogy a 
hatóságok jogerős engedélyezése előtt elkezdődhessenek az alapozási munkák (ún. munkagödör 
kiásása pl.). Ez azonban nem egyszerű alapozás, hanem már a Bizottság jóváhagyása is szükséges 
hozzá. Nem kell speciális szakértőnek lenni azonban ahhoz, hogy ha a beruházás terveinek 
engedélyezése előtt van alapozás, akkor van arra esély, hogy az alapozás nem minden szempontból 
lesz megfelelő a későbbi atomerőműhöz. 

Joggal és megalapozottan merül fel tehát a kérdés, hogy miért kezdenek neki az alapozásnak?

Milyen egyeztetések zajlanak erről jelenleg a Bizottsággal?

Engedélyezi-e a Bizottság ezt?

Milyen kockázati hatástanulmány készült az alapozásra vonatkozóan? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter

országgyűlési képviselő (LMP)
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